
PROTOKÓŁ NR IX/2019  

z posiedzenia Rady Miejskiej w Szprotawie 
z 27 czerwca 2019r., godzina 10.00 

Miejsce posiedzenia – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Szprotawie 

Radni nieobecni: 
Monika Biazik – nieobecność usprawiedliwiona 

Ireneusz Ganczar– nieobecność usprawiedliwiona 
Bartłomiej Grono – nieobecność usprawiedliwiona 

Władysław Sobczak– nieobecność usprawiedliwiona 

OTWARCIE SESJI 

Otwarcia IX sesji Rady Miejskiej w Szprotawie dokonał przewodniczący rady radny 
Andrzej Stambulski. Przewodniczący przywitał przybyłych na sesję. Stwierdził 
prawomocność obrad. Na 21-osobowy skład rady, obecnych 17 radnych. Rada jest władna do 
podejmowania uchwał.  

PRZYJĘCIE PORZĄDKU OBRAD: 

Propozycji zmiany porządku obrad nie zgłoszono 

Porządek obrad: 

1. Wr ęczenie Aktu Nadania i Medali za Zasługi dla Gminy Szprotawy Pani Irenie 
Tomaszewskiej, pani Aleksandrze Hucał, Panu Czesławowi Szczepanikowi  
i Klubowi Motocyklowemu MotoSzprotawa. 

2. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej tj. od 26 maja do 26 
czerwca 2019r.   

3. Raport o stanie Gminy Szprotawy za 2018 rok: 
1) debata nad raportem o stanie Gminy Szprotawy za 2018 rok; 
2) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Szprotawy wotum 

zaufania.  
4. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budżetu gminy Szprotawy, 

sprawozdania finansowego oraz informacji o stanie mienia gminy za 2018 rok: 
1) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze; 
2) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Szprotawie; 
3) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szprotawie; 
4) przedstawienie opinii stałych komisji rady; 
5) przedstawienie opinii klubów radnych; 
6) dyskusja; 
7) podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok; 
b) udzielenia absolutorium Burmistrzowi Szprotawy. 



2 
 

 
 
 

5. Informacja o realizacji inwestycji i remontów w gminie na dzień 18 czerwca br. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Szprotawa; 
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szprotawy; 
c) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 

Gminę Szprotawa oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku; 

d) ustalenia opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych 
przez Gminę Szprotawa przedszkolach publicznych innych formach 
wychowania przedszkolnego i oddziałach przedszkolnych w publicznych 
szkołach podstawowych; 

e) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 
przedszkoli  
i innych placówek przedszkolnych prowadzonych przez Gminę Szprotawa, 
pracujących  
z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze; 

f) ustanowienia pomnika przyrody; 
g) wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego; 
h) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Wojewódzkiego Lubuskiego w 

sprawie wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu o nazwie „Dolina 
Szprotawki”; 

i) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Szprotawy. 
7. Interpelacje i zapytania radnych. 
8. Wolne wnioski. 
9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
10. Oświadczenia. 
11. Informacje. 
12. Zatwierdzenie protokołów z sesji rady z 30 kwietnia i 27 maja 2019r. 
13. Zamknięcie obrad IX sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. 

 
 

 

Ad. 1  

Burmistrz Mirosław G ąsik odczytał uzasadnienia do nadanych Medali za Zasługi dla Gminy 
Szprotawy, a następnie wspólnie z przewodniczącym i wiceprzewodniczącym rady dokonali 
aktu nadania.  
Pani Aleksandra Hucał i Pan Czesław Szczepanik z uwagi na nieobecność, medale odbiorą na 
sesji rady w miesiącu sierpniu br. 
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Ad. 2 SPRAWOZDANIE BURMISTRZA Z DZIAŁALNO ŚCI 
MI ĘDZYSESYJNEJ TJ. OD  26 MAJA DO 26 CZERWCA 2019R. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 
Ad. 3  RAPORT O STANIE GMINY SZPROTAWY ZA 2018 ROK 
 
Z uwagi na to, że raport rozpatrywany jest po raz pierwszy od czasu wprowadzenia zmian  
w ustawie o samorządzie gminnym o zasadach jego rozpatrywania poinformował 
przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski. 
 
Głos nad raportem o stanie gminy zabrali: burmistrz Mirosław Gąsik, radny Józef 
Rubacha, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, radny Józef Rubacha, radca 
prawny Michał Zwolak,  przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Józef Rubacha, 
radny Jerzy Chmara, radny Janusz Biliński, radny Józef Rubacha, radny Marcin Chmura, 
radny Józef Rubacha, przewodniczący rady Andrzej Stambulski, radny Józef Rubacha, radna 
Beata Jakowicka, radny Stefan Gołek zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji, radca prawny 
Michał Zwolak wyjaśnił, że zgodnie z ustawą radni nad raportem o stanie gminy zabierają 
głos bez ograniczeń czasowych. Głos w sprawie podsumowując debatę nad raportem o stanie 
gminy zabrał burmistrz Mirosław Gąsik. Ad vocem do wypowiedzi burmistrza głos zabrał 
radny Józef Rubacha. Głos po wypowiedzi radnego Rubachy zabrał przewodniczący rady 
radny Andrzej Stambulski.  Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono.    
 
Rada w głosowaniu 12”za”, 1”przeciw”, 4”wstrz.” podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 
Burmistrzowi Szprotawy wotum zaufania. 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecny” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „przeciw” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
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17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymał się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymał się”. 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zarządził 10-minutową przerwę w 
obradach. 
 
Po przerwie 
 

Ad. 4  ROZPATRZENIE SPRAWOZDANIA Z WYKONANIA BUD ŻETU 
GMINY SZPROTAWY, SPRAWOZDANIA FINANSOWEGO ORAZ 
INFORMACJI O STANIE MIENIA GMINY ZA 2018 ROK 

 
1. przedstawienia opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze 

 

Opinię (pozytywną) Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze przedstawiła 
skarbnik gminy Jadwiga Nowak. 

2. przedstawienia stanowiska Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w  Szprotawie 
 

Stanowisko (pozytywne) Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szprotawie przedstawił 
przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny Roman Pakuła. 

3. przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szprotawie 

 

Opinię (pozytywną) Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Szprotawie o wniosku 
Komisji Rewizyjnej RM w Szprotawie przedstawił przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
radny Roman Pakuła. 

4. przedstawienie opinii stałych komisji rady Miejskiej w Szprotawie 
 

Opinie (pozytywne) przedstawiły komisje: Budżetu, Gospodarki, Społeczna i Rolnictwa  

5. przedstawienie opinii klubów radnych 
 

Opinie przedstawiły kluby radnych: Prawa i Sprawiedliwości, Gmina Powiat przyjazne 
ludziom, Szansa dla Szprotawy, Towarzystwa Przyjaciół Ziemi Szprotawskiej. 

6. dyskusja 
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Głos w dyskusji nad rozpatrzeniem sprawozdania z wykonania budżetu gminy 
Szprotawy, sprawozdania finansowego oraz informacji o stanie mienia gminy za 2018 
rok zabrali: radna Józefa Śliska, radny Józef Rubacha, radny Stefan Gołek, burmistrz 
Mirosław Gąsik, radny Józef Rubacha, burmistrz Mirosław Gąsik. Więcej głosu w dyskusji 
nie zgłoszono.  

7. podjęcie uchwał w sprawach: 
 

� zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok 
 
Rada w głosowaniu 13”za”, 1”przeciw”, 3”wstrz.” podjęła uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecny” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw”. 

 

� udzielenia absolutorium Burmistrzowi Szprotawy 
  

Brak dyskusji 

Rada w głosowaniu 14”za”, 0”przeciw”, 3”wstrz.” podjęła uchwałę w sprawie 
zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2018 rok 
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Wyniki imienne: 
1) Monika Biazik   - „nieobecny” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się”. 

 
Ad. 5  INFORMACJA O REALIZACJI INWESTYCJI I REMONTÓ W  

W GMINIE NA DZIE Ń 18 CZERWCA BR. 
 
Informację o realizacji inwestycji i remontów w gminie od początku bieżącej kadencji rady do 
dnia 18 czerwca br. przedstawił burmistrz Mirosław G ąsik 
 
Ad. 6 PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 
 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2019 rok Gminy Szprotawa 
 
Autopoprawkę do projektu uchwały w imieniu burmistrza zgłosiła skarbnik gminy Jadwiga 
Nowak. 
 
Radna Beata Jakowicka poinformowała, że opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały 
jest pozytywna.  
 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radny Józef Rubacha, burmistrz Mirosław Gąsik, radny Józef Rubacha. 
burmistrz Mirosław Gąsik. 
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Rada w głosowaniu 12”za”, 1”przeciw”, 4”wstrz.” uchwałę podjęła ze zgłoszoną przez 
panią skarbnik autopoprawką.  
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecny” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „przeciw” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się”. 

 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szprotawy 
 

Radna Beata Jakowicka poinformowała, że opinia Komisji Budżetu do projektu uchwały 
jest pozytywna.  
 
Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Brak dyskusji 

Rada w głosowaniu 12”za”, 1”przeciw”, 4”wstrz.” uchwałę podjęła.  
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecny” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
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7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „za”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „przeciw”. 

 

c) ustalenia planu sieci publicznych szkół podstawowych prowadzonych przez 
Gminę Szprotawa oraz określenia granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych, od dnia 1 września 2019 roku 

 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos zabrali: radny Stefan Gołek kierując zapytanie do pani naczelnik Doroty Grzeszczak, 
która udzieliła odpowiedzi radnemu.  

Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono 

Radny Maciej Siwicki opuścił obrady rady,  
usprawiedliwiając swoja nieobecność u przewodniczącego rady. 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Rada w głosowaniu 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła.  
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
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11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „nieobecny”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
d) ustalenia opłat za korzystanie z wychowania przedszkolnego w prowadzonych 

przez Gminę Szprotawa przedszkolach publicznych innych formach wychowania 
przedszkolnego i oddziałach przedszkolnych w publicznych szkołach 
podstawowych 
 

Pozytywną opinię Komisji Społecznej przedstawił radny Stefan Gołek. 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Brak dyskusji  

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Rada w głosowaniu 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła.  
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „nieobecny”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 



10 
 

18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 
e) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli 

przedszkoli i innych placówek przedszkolnych prowadzonych przez Gminę 
Szprotawa, pracujących z grupami obejmującymi dzieci 6-letnie i dzieci młodsze 

 

Pozytywną opinię Komisji Społecznej przedstawił radny Stefan Gołek. 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Brak dyskusji  

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Rada w głosowaniu 13”za”, 1”przeciw”, 2”wstrz.” uchwałę podjęła.  
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „przeciw” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „nieobecny”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymał się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

f) ustanowienia pomnika przyrody 
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Pozytywną opinię Komisji Gospodarki przedstawił radny Jerzy Chmara – przewodniczący 
Komisji Gospodarki. 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos w dyskusji zabrał: radny Józef Rubacha, odpowiedzi radnemu udzielił Naczelnik 
Wydz. Gospodarki Maciej Boryna.  

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Rada w głosowaniu 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła.  
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „nieobecny”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

g) wzoru wniosku o wypłatę zryczałtowanego dodatku energetycznego 
 

Pozytywną opinię Komisji Gospodarki przedstawił radny Jerzy Chmara – przewodniczący 
Komisji Gospodarki. 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos w dyskusji zabrał: radny Józef Rubacha, odpowiedzi radnemu udzielił Naczelnik 
Wydz. Gospodarki Maciej Boryna.  
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Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Rada w głosowaniu 16”za”, 0”przeciw”, 0”wstrz.” uchwałę podjęła.  
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „nieobecny”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „za” 

 

h) uzgodnienia projektu uchwały Sejmiku Wojewódzkiego Lubuskiego w sprawie 
wyznaczenia obszaru chronionego krajobrazu o nazwie „Dolina Szprotawki” 

 

Pozytywną opinię Komisji Gospodarki przedstawił radny Jerzy Chmara – przewodniczący 
Komisji Gospodarki. 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski otworzył dyskusję w temacie. 

Głos w dyskusji zabrał: radny Józef Rubacha, odpowiedzi radnemu udzielił Naczelnik 
Wydz. Gospodarki Maciej Boryna.  

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski projekt uchwały poddał pod głosowanie. 

Rada w głosowaniu 15”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” uchwałę podjęła.  
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
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2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „za” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „nieobecny”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 

i) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Szprotawy 
 

Głos w dyskusji zabrali: radny Jerzy Chmara, radny Józef Rubacha, Artur Sączawa, radny 
Jerzy Chmara, burmistrz Mirosław Gąsik, radny Piotr Siuda, radny Józef Rubacha, 
przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, radny Szymon Matuszewski, radny Piotr 
Siuda.  

Więcej głosu w dyskusji nie zgłoszono  

Rada w głosowaniu 10”za”, 0”przeciw”, 5”wstrz.” uchwałę podjęła.  
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „nieobecny” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „wstrzymała się” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
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11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „wstrzymał się” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „nieobecny”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „wstrzymała się” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 

Ad. 7  INTERPELACJE I ZAPYTANIA RADNYCH: 

Interpelacje i zapytania zgłosili: 

Radna Józefa Śliska  

1. Mieszkańcy zgłaszają, że pomiędzy ulicą Młynarską, a Waszyngtona stworzona 
została nowa ulica Poznańska gdzie nie ma żadnego oświetlenia. Radna uważa, że dla 
zapewnienia bezpieczeństwa przynajmniej jedna lub dwie lampy powinny być 
zamontowane.   

2. Klub Seniora przy rozwidleniu dróg od Krasińskiego na ulicę Młynarską – uczestnicy 
klubu proszą o odnowienie oznakowania tzw. zebry na drodze przy wskazanych 
ulicach.   

 

Radny Szymon Matuszewski, złożył interpelację w imieniu radnego Macieja Siwickiego 

1. Na wniosek mieszkańców ulicy Lotników o doposażenie istniejącego przy ww osiedlu 
placu zabaw dla dzieci, Starania Mieszkańców w tym obszarze są bardzo widoczne. W 
tej części Szprotawy jest duża liczba dzieci w wieku przedszkolnym, szkolnym i warto 
faktycznie przyłączyć się do tego apelu. 

2. Montaż punktów świetlnych na nowym osiedlu domków jednorodzinnych –  
ul. Pogodna i ulica Wesoła. 

3. W trosce o dziedzictwo kulturowe gminy Szprotawy, radny wniósł o odnowienie 
napisów i zabezpieczeniu pomnika ofiar I wojny światowej na cmentarzu parafialnym 
– Osiedle Sowiny. 
 

Radny Szymon Matuszewski  

1. W imieniu Mieszkańców lotniska prośba o wyrównanie parkingu przy ulicy Lipowej 
(tj. dużego parkingu) tłuczniem bądź czymkolwiek. W tej chwili są bardzo wielkie 
dziury i w momencie kiedy popada robi się wielkie jezioro. Mieszkańcom nie chodzi o 
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zrobienie na trwałe parkingu, ale chociaż o uzupełnienie dziur, żeby można było 
wjechać i w razie czego wyjść z tego parkingu.  

2. Ponowienie prośby odnośnie ulicy Lipowej (przy garażach). W tej chwili są tam duże 
dziury głębokości 20-30 centymetrów.  Należy to zabezpieczyć bo będzie bardzo duży 
problem.  
 

Radny Roman Pakuła  

1. Gminy zaczynają się dławic śmieciami wielkogabarytowymi (łóżka, fotele, szafy). 
Przy przedszkolu przy ulicy Dębowej nagminnie są podrzucane śmieci 
wielkogabarytowe i może warto pokusić się o zakup małej kamery do monitoringu 
(rotacyjnej) żeby wykryć osoby, które podrzucają śmieci i żeby je ukarać i już tego 
robić nie będą.  

2. Przy ulicy Kościuszki jest ładny park, trawa wykoszona, ładne klomby obok którego 
jest budynek byłej łaźni (dach zrobiony, okna wymienione) przy którym rosną 
wysokie krzaki. Może warto by spowodować, żeby nakazać właścicielowi wycięcie 
tych krzaków i uporządkowanie terenu, a jak nie to usługę wykonać, a właścicielowi 
dać rachunek o zapłacenia.  Jest jeszcze problem z tym, że w tych krzakach pojawiły 
się żmije, które stanowią zagrożenie dla dzieci, które czasami bawią się w tym 
miejscu. 

3. Kolejne zapytanie, kiedy będzie otwarta droga przy klasztorze Magdalenek  
 

Radny Piotr Płaskociński 

1. Pan burmistrz 2 kwietnia 2019 r. składał wniosek do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej, w sprawie wydania stanowiska ws. utworzenia przez Gminę 
Szprotawa jednoosobowej Spółki z ograniczona odpowiedzialnością pod nazwą 
„Inwestycje Szprotawskie Sp. z o.o.” z siedzibą w Szprotawie. We wniosku burmistrz 
napisał, że kapitał zakładowy powołującej się spółki prawa handlowego będzie 
wynosił 300 000 zł., natomiast 23 kwietnia 2019r. wszyscy radni dostali na skrzynki 
mailowe pierwszy projekt uchwały w sprawie powołania w/w spółki. W tym projekcie 
uchwały, w § 3 ust. 1 jest napisane, że kapitał zakładowy spółki będzie wynosił tylko 
50 000 zł.! Moje zapytanie jest następujące. Dlaczego jest, aż tak duża rozbieżność 
jeśli chodzi o kapitał zakładowy powstającej spółki prawa handlowego w składanym 
przez Pana wniosku do RIO, a tym co radni dostali w  projekcie uchwały przed sesją 
rady miejskiej ?. Pragnę zaznaczyć, że w drugim projekcie w/w uchwały, który 
wszyscy radni dostali na kilka godzin przed sesją, także jest napisane że kapitał 
zakładowy będzie wynosił 50 000 zł. Drugim zapytaniem, które kieruje do burmistrza 
jest, czy burmistrz dokonał korekty złożonego wniosku do RIO, po nagłym zmienieniu 
projektu uchwały i wykreśleniu z niej słów, że spółka będzie się zajmować 
budownictwem socjalnym, komunalnym na potrzeby mieszkańców gminy, jak także i 
tutaj kluczowe słowo komercyjnego. Jeśli burmistrz składał ponownie wniosek do 
Regionalnej Izby Obrachunkowej, po zmienieniu projektu uchwały i przegłosowaniu 
oraz przyjęciu tejże uchwały, przez burmistrza radnych koalicyjnych, to proszę podać 
datę złożenia drugiego wniosku i czy pan burmistrz dostał drugą odpowiedź z 
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Regionalnej Izby Obrachunkowej. Klub radnych Prawo i Sprawiedliwość po 
wnikliwym przeanalizowaniu projekt uchwały, głosował przeciw powołaniu 
jednoosobowej spółki prawa handlowego, która według naszego rozumienia zawiera 
sporo błędów, a sam pomysł utworzenia spółki jest dla nas dość kontrowersyjny, bo 
spółka którą chce pan burmistrz powołać ma służyć większej mierze ukryciu długu 
gminy.  

2. Zapytanie do Przewodniczącego Rady Miejskiej. Do jakiego klubu radnych należy 
Pani Radna Monika Biazik ?. Radny może należeć tylko do jednego klubu radnych. 
Natomiast w dniu 22 listopada 2018 r. dwa kluby radnych tj. Gmina i Powiat 
Przyjazne Ludziom i Towarzystwo Przyjaciół Ziemi Szprotawskiej złożyły pisma 
desygnujące swoich przedstawicieli do prac w komisjach obligatoryjnych, a dokładnie 
do komisji skarg, wniosków i petycji, dwóch przewodniczących klubów radnych tj. 
Przewodnicząca Gmina i Powiat Przyjazne Ludziom i Przewodniczący Towarzystwa 
Przyjaciół Ziemi Szprotawskiej desygnowali ta samą osobę (radną) czyli Panią 
Monikę Biazik. I teraz nie wiadomo, do jakiego klubu należy Pani Monika Biazik, bo 
dwóch przewodniczących klubów radnych zgłosiły Panią radną do prac w 
obligatoryjnej komisji skarg, wniosków i petycji. Dlatego prosimy, aby pan 
Przewodniczący, który ma czuwać nad prawidłowym działaniem rady miejskiej 
wyjaśnił sprawę do jakiego klubu należy Pani Radna Monika Biazik.  

3. W związku z licznymi prośbami Mieszkańców nieruchomości, znajdującej się przy 
ulicy Rynek 14-19, wnoszę o zagospodarowanie podwórka na w/w nieruchomości,  
w taki sposób, aby to estetycznie wyglądało i aby zapewnić odpowiednią ilość miejsc 
parkingowych dla mieszkańców tejże nieruchomości. Przede wszystkim wnoszę aby 
usytuować boksy zamykane na kontenery śmieciowe do wrzucania odpadów 
segregowanych, takie jak znajdują się przy sąsiedniej nieruchomości, znajdującej się 
przy ulicy Rynek 31. 
 
 

Ad. 8  WOLNE WNIOSKI 

Radny Janusz Biliński w imieniu Komisji Rolnictwa Rady Miejskiej w Szprotawie wnoszę  
o przygotowanie na następną sesję Rady Miejskiej, planowanej na 9 lipca projektu apelu, 
który zostanie skierowany do Wojewody Lubuskiego celem podjęcia działań mających na 
celu powołania komisji suszowej do szacowania strat w uprawach rolnych. Jednocześnie 
komisja wnosi o uwzględnienie we wspomnianym apelu skierowanym do wojewody o 
możliwości montażu urządzeń do pomiaru opadów najbliżej naszej gminy. Z uwagi na to, że 
te na które powołuje się wojewoda nie odzwierciedlają rzeczywistej sytuacji meteorologicznej 
naszego obszaru.   

 

Ad. 9  ODPOWIEDZI NA INTERPELACJE I ZAPYTANIA 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania, zgłoszone przez radnych odczytał 
wiceprzewodniczący rady radny Andrzej Skawiński. 
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Ad. 10  OŚWIADCZENIA 

BRAK 

 

Ad. 11  INFORMACJE 

Przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski poinformował, że 9 lipca br. odbędzie się 
sesja rady.  

Radny Jerzy Chmara opuścił posiedzenie rady  
po wcześniejszym usprawiedliwieniu swojej dalszej nieobecności na sesji u przewodniczącego rady 

Ad. 12  ZATWIERDZENIE PROTOKOŁÓW Z SESJI RADY MIEJS KIEJ  
Z 30 KWIETNIA I 27 MAJA 2019R. 

Głos zabrał radny Józef Rubacha  

Rada w głosowaniu 13”za”, 0”przeciw”, 2”wstrz.” zatwierdziła protokół z posiedzenia 
rady z 30 kwietnia 2019 roku 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „nieobecny” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „wstrzymał się” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „nieobecny”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 
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Głos w sprawie zatwierdzenia protokołów z posiedzeń rady zabrała radna Bożena 
Wójcik-Wojtkowiak, przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski, radca prawny. 
 
Rada w głosowaniu 14”za”, 0”przeciw”, 1”wstrz.” zatwierdziła protokół z posiedzenia 
rady z 27 maja 2019 roku 
 
Wyniki imienne: 

1) Monika Biazik   - „nieobecna” 
2) Janusz Biliński   - „za” 
3) Jerzy Chmara    - „nieobecny” 
4) Marcin Chmura   - „za” 
5) Ireneusz Ganczar   - „nieobecny” 
6) Stefan Gołek    - „za” 
7) Bartłomiej Grono   - „nieobecny” 
8) Beata Jakowicka   - „za” 
9) Małgorzata Łazarczyk  - „za” 
10) Szymon Matuszewski  - „za” 
11) Roman Pakuła   - „za” 
12) Piotr Płaskociński   - „za” 
13) Stanisław Rosół   - „za” 
14) Józef Rubacha   - „za” 
15) Piotr Siuda    - „za” 
16) Maciej Siwicki   - „nieobecny”    
17) Władysław Sobczak   - „nieobecny” 
18) Andrzej Skawiński   - „za” 
19) Andrzej Stambulski   - „za”  
20) Józefa Śliska    - „za” 
21) Bożena Wójcik-Wojtkowiak  - „wstrzymała się” 

 
Ad. 13  ZAMKNI ĘCIE OBRAD IX SESJI RADY MIEJSKIEJ W SZPROTAWIE 

Po wyczerpaniu porządku obrad przewodniczący rady radny Andrzej Stambulski zamknął 
obrady  IX sesji Rady Miejskiej w Szprotawie. Czas trwania sesji – 4.30.  

 

Na tym zakończono protokół 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

Andrzej Stambulski 

Protokół sporządziła: 
Małgorzata Pachurka  


